

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 31-03-2022 09:54:11 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 31-03-2022 AM 09:54:11 للخرى الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بنك الاسكان للتجارة والتمويل عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 30-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 30-03-202
Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company	التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغيير افي السيطرة عليها
:The Housing Bank for Trade and Finance announces the occurrence of the following material event on 30/03/2022 10000 shares of Kuwait Real Estate Investment Consortium which amount to 0.003% of the banks capital, were transferred to Kuwait Investments Authority. Thus the Entire ownership of Kuwait Real Estate Investments Consortium has been transferred to Kuwait Investments Authority.	تعلن شركة بنك الاسكان للتجارة والتمويل عن الحدث الجوهري المبين ادناه للشركة، وذلك بتاريخ 2022/03/30: تم نقل وتحويل 10000 سهما من اسهم شركة المجموعة الاستثمارية العقارية الكويتية والبالغة نسبتها 0.003% من رأسمال البنك لتصبح بأسم الهيئة العامة للاستثمار - دولة الكويت. وبذلك تم استكمال نقل وتحويل كامل ملكية شركة المجموعة الاستثمارية العقارية الكويتية لتصبح باسم الهيئة العامة للاستثمار - دولة الكويت.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: RAWAN ALSROUJI	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: RAWAN ALSROUJI